



Jim Watson
Mayor/Maire

Office of the Mayor
City of Ottawa

110 Laurier Avenue West
Ottawa, Ontario K1P 1J1
Tel.: 613-580-2496
Fax: 613-580-2509
E-mail: Jim.Watson@ottawa.ca

Bureau du Maire
Ville d'Ottawa

110, avenue Laurier Ouest
Ottawa (Ontario) K1P 1J1
Tél. : 613-580-2496
Télé. : 613-580-2509
Courriel : Jim.Watson@ottawa.ca

July 11th to 12th 2021

On behalf of Members of Ottawa City Council, it is my distinct pleasure to extend a warm welcome to all those participating in the **74th Annual Meeting of the Ontario Provincial Council of The Catholic Women's League of Canada**, hosted by the members of The Catholic Women's League in the Archdiocese of Ottawa-Cornwall.

I am delighted that an opening Mass will take place at the historic Notre Dame Cathedral Basilica in Ottawa on July 11th.

As Head of Council, I want also to acknowledge the members of The Catholic Women's League of Canada for their advocacy of spiritual growth, enhancing the role of women in church and society, recognizing the human dignity of all persons, and contributing to the awareness of religious freedom, social justice, peace and harmony.

In addition, I congratulate Colleen Perry, President, and the other members of the Provincial Council of The Catholic Women's League of Canada, along with the ecclesiastical participants, for dedicating efforts, talents and resources to the successful organization of this annual gathering.

Allow me to offer my best wishes to everyone in attendance, including virtually, for a most productive and rewarding assembly.

Sincerely,

Jim Watson, Mayor/Maire

Les 11 et 12 juillet 2021

Au nom des membres du Conseil municipal d'Ottawa, je suis heureux de souhaiter la bienvenue à tous les participants à la **74^e réunion annuelle du conseil provincial ontarien de la Catholic Women's League of Canada**, organisée par les membres de la Catholic Women's League du diocèse d'Ottawa-Cornwall.

Je suis ravi qu'une messe d'ouverture ait lieu à la cathédrale historique Notre-Dame d'Ottawa le 11 juillet.

En tant que chef du Conseil, je tiens également à remercier les membres de la Catholic Women's League of Canada pour leur action en faveur de la croissance spirituelle, de l'amélioration du rôle des femmes dans l'Église et la société, ainsi que de la reconnaissance de la dignité humaine de toutes les personnes et de leur contribution à la sensibilisation à la liberté religieuse, à la justice sociale, à la paix et à l'harmonie.

De plus, je félicite Colleen Perry, présidente, et les autres membres du conseil provincial de la Catholic Women's League of Canada, ainsi que les participants ecclésiastiques, d'avoir consacré leurs efforts, leurs talents et leurs ressources à l'organisation réussie de cette rencontre annuelle.

Permettez-moi d'offrir mes meilleurs vœux à toutes les personnes présentes, y compris virtuellement, pour une assemblée des plus productives et enrichissantes.

Cordialement,